

关于冒用公司名义的声明

近期，我们发现有不法分子冒用[鹤山市恒富微型电机有限公司]的名义进行商业活动，给公司的形象和声誉造成了不良影响。为了维护公司的合法权益，我们特此声明：

- [鹤山市恒富微型电机有限公司]是一家 1992 年合法注册的公司，拥有自己的品牌和知识产权。任何未经授权的使用公司名义、品牌或标识的行为都是违法的，我们将追究其法律责任。
- 我们强烈谴责一切冒用公司名义进行欺诈、误导和非法活动的行为。这些行为不仅损害了公司的利益，也给广大客户带来了潜在的风险和损失。
- 为了保障客户的权益，请广大客户在与我们进行业务往来时，务必核实相关信息的真实性。我们建议客户通过官方渠道与我们联系，以确保获得准确和可靠的信息。
- 如果您发现任何可疑的冒用公司名义的行为，请及时与我们联系，我们将积极采取措施，维护公司的合法权益，并保护广大客户免受不法行为的侵害。

感谢您对[鹤山市恒富微型电机有限公司]的支持和信任！



Declaration on Using the Name of the Company

Recently, we have discovered that some illegal individuals have engaged in commercial activities under the name of [Heshan Hengfu Micro Motor Co., Ltd.], It has had a negative impact on the company's image and reputation. In order to safeguard the legitimate rights and interests of the company, we hereby declare that:

- [Heshan Hengfu Micro Motor Co., Ltd.] is a legally registered company in 1992, with its own brand and intellectual property. Any unauthorized use of the company's name, brand, or logo is illegal, We will investigate its responsibilities accord the law.
- We strongly condemn all fraudulent, misleading, and illegal activities carried out under the name of the company interests. These actions not only harm the interests of the company, but also bring potential risks and losses to our customers.
- In order to protect the rights and interests of our customers, we kindly request that all customers, when conducting business with us, be sure to verify the authenticity of the relevant information. We suggest that customers contact us through official channels, to ensure accurate and reliable information is obtained.
- If you discover any suspicious behavior of using the company's name, please contact us promptly through the official type. We will actively take measures to safeguard the legitimate rights and interests of the company and protect our customers from infringement by unlawful behavior.

Thank you for your support and trust in [Heshan Hengfu Micro Motor Co., Ltd.].

Heshan Hengfu Micro Motor Co., Ltd.

Sep. 24, 2024

